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Betreft: Schriftelijke vragen van PvdA Maastricht - werkzaamheden Tongerseweg 
 
Geacht college, 
 
Deze week ontvingen de bewoners van de Tongerseweg in hun brievenbus een schrijven van Van Kreke 
Wegenbouw. Daarin werd kenbaar gemaakt dat de einddatum van de werkzaamheden van 24 december niet 
gehaald gaat worden.  
Woensdag 1 december ontvingen we een raadsinformatiebrief met dezelfde inhoud: 
https://maastricht.parlaeus.nl/user/bestuursdocument/action=view/id=26210  
 
Als oorzaak van de vertraging wordt onder andere aangegeven dat het vervangen en verplaatsen van kabels 
en leidingen langer heeft geduurd dan vooraf was gepland. 
 
Hierover hebben we onderstaande vragen: 
 

1. Op welke einddatum koerst u nu? 
2. Leidt dit ook tot extra kosten voor de gemeente?  
3. Is er van tevoren geen goed onderzoek naar de kabels en leidingen verricht? 
4. Op de facebookpagina van de gemeente lezen we dat het kouder wordt en daarom een laag asfalt 

niet kan worden aangebracht. 
Dat wist u toch ook al bij de aanvang van de werkzaamheden? 

5. Heeft deze vertraging gevolgen voor de rijkssubsidie? 
 
Op 15 november antwoordt u op vragen van de PVM dat de Tongerseweg voor bestemmingsverkeer 
openblijft. Het echte verhaal is echter, dat al kort na de start van de werkzaamheden de bereikbaarheid 
ernstig is gewijzigd en nimmer meer conform eerdere afspraken is gehandeld. Bij aanvang van de 
werkzaamheden mocht bestemmingsverkeer de normale rijrichting volgen. Al snel werd echter gekozen voor 
2 verschillende rijroutes. 
Deze wijziging en de wijze waarop de weg geheel is opengebroken en de uitstraling heeft van een bouwput, 
hebben wel degelijk negatieve gevolgen. 
 

6. Bent u daarover inmiddels in gesprek geweest of gaat u dat doen? 
 
En nu de Tongerseweg dicht is, maakt het anders zo veelvuldig passerend vrachtverkeer gebruik van andere 
routes. 
 

7. Is er zicht op waar dit verkeer nu door en langs de stad rijdt? 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Christel van Gool 
Anita van Ham 
PvdA Maastricht 
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